

Date: November, 15th 2022

التاريخ: 15 نوفمبر 2022

Circular No:20/ AY 2022-2023
Subject: Two-Day National Day Celebration

Dear Parents,

This circular provides information about the **UAE's 51st National Day celebration** that will take place at our school on Monday, November 28th, and Tuesday, November 29th, 2022.

On Monday, November 28th, 2022, our KG-12 students will celebrate national day with a performance on the stage in the theatre. A program with **specific times** for the performances of the different grades and sections will be sent to parents so that parents can arrange for time off from work.

The Arabic staff will communicate with parents about the attire and accessories needed for the group performances.

Due to limited space in the theater, we request that parents follow our National Day program timings, and **only one parent** will attend the performances on Monday.

On Tuesday, November 29th, 2022, from 8:30 a.m. to 2:00 p.m., all parents and their families are invited to join our National Day Celebration, which will be filled with fun, games, Arabic food, music, and enjoyment. Students will enjoy various games, while parents will have time to visit the different stalls and enjoy Arabic music, Yola, and food with their families.

Parents or friends interested in having a stall or a space for a small business on Tuesday, November 29th, 2022, in the gymnasium are welcome to complete the **attached form** and submit it by Friday, November 18th, 2022.

أولياء الأمور الأعزاء،

نود أن نبلغكم بتفاصيل الاحتفال باليوم الوطني الـ 51 لدولة الإمارات العربية المتحدة الذي سيقام في مدرستنا يومي الاثنين والثلاثاء ، 28 و 29 نوفمبر 2022.

في يوم الاثنين الموافق 28 نوفمبر 2022، سيحتفل طلاب مدرستنا من الحضانه الى الصف الثاني عشر باليوم الوطني من خلال عرض تقديمي على مسرح المدرسة. سنشارك معكم برنامج العرض مع تحديد التوقيت لكل قسم وصف حتى يتمكن ولي الأمر من تنظيم وقته.

سيواصل معكم موظفينا (باللغة العربية) لتنسيق متطلبات العرض من الملابس والإكسسوارات اللازمة.

ونظراً لمحدودية العدد في القاعة، نطلب من أولياء الأمور الالتزام بمواعيد العروض، ويرجى حضور **أحد الوالدين فقط** يوم الاثنين خلال الاحتفال باليوم الوطني في مسرح المدرسة.

في يوم الثلاثاء الموافق 29 نوفمبر 2022، من الساعة 8:30 صباحاً حتى الساعة 2:00 ظهراً، ندعو جميع أولياء الأمور وعائلاتهم للانضمام إلى احتفالنا باليوم الوطني، والذي سيكون مليئاً بالمرح، الألعاب، الطعام العربي، الموسيقى والفقرات التراثية. سيستمتع الطلاب بالألعاب المختلفة، وسيكون لدى أولياء الأمور الفرصة لزيارة الأكشاك المختلفة والاستمتاع بالموسيقى العربية، عرض اليولا، والطعام مع عائلاتهم.

نرحب بأولياء الأمور والأصدقاء المهتمين بامتلاك كشك لبيع معروضاتهم المتنوعة يوم الثلاثاء 29 نوفمبر 2022، في صالة الألعاب الرياضية. للمشاركة في " البازار" يرجى ملأ **النموذج المرفق** بحلول يوم الجمعة 18 نوفمبر 2022. سيتم التواصل مع المشاركين لتقديم الوثائق المطلوبة من قبل دائرة التعليم والمعرفة.

Kindly submit the required documentation for approval. The names of all stalls and business owners will be uploaded on ADEK's portal for approval and safety.

Please complete the [link below](#) if you would like to contribute to the day's celebrations by providing a **free service or food stall** and submit it before Friday, November 18th, 2022. We want to finalize our plans in advance.

We thank all your parents for your contributions and support to the UAE's 51st National Day and look forward to celebrating the day with our Ajyal families and staff.

<https://forms.gle/pZTekThJLHhLc7uq5>

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



نشكر جميع أولياء الأمور على مساهماتهم ودعمهم لليوم الوطني الـ 51 لدولة الإمارات العربية المتحدة ونتطلع إلى الاحتفال بهذا اليوم مع عائلات والكادر المدرسي.

يسعدنا مساهمة أولياء الأمور بالمزيد من الافكار التي ستزيد احتفالنا بهجة وسرور. في حالة الرغبة في المشاركة وتوفير خدمة مجانية أو كمشك طعام، الرجاء إكمال [النموذج على الرابط ادناه](#) قبل يوم الجمعة 18 نوفمبر 2022.

<https://forms.gle/pZTekThJLHhLc7uq5>

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

UAE National Day Celebration

29th November 2022 from 8:30 a.m. – 2:00 p.m.

Exhibition Space Request Form



Name of business: _____

Type of business and products: _____

Name and Family Name of Owner / Manager: _____

Contact Number: _____

Email Address: _____

Emirates ID (copy required)

Please indicate with a check (v)

1 space (3x3) with 1 table and 2 chairs

I agree to donate AED 300 (per space/ table) which will be collected by the school's accountant no later than November 24th, 2022. Please note that all funds which are generated will be donated to the charity that will be decided by the mothers' Council.

Important Notes:

- All business must be uploaded on ADEK portal please provide documents on time.
- You are kindly requested to set up and complete your stalls (exhibitions) on Monday, November 28th, 2022, between 3:00 p.m. to 8: 00 p.m.
- You are requested to adhere to all ADEK health and safety regulations as per the Ajyal International School's policy, Ministry of Health and Civil Defense regulations that will be posted at your stall(s)

I _____ understood the regulations mentioned.

Signature of Owner / Manager: _____

Date: _____

احتفالات اليوم الوطني لدولة الامارات العربية المتحدة

29 نوفمبر 2022 من الساعة 08:30 صباحًا وحتى 2:00 مساءً

نموذج طلب مشاركة في المعرض

إسم المشروع: _____
نوع المعارضات: _____
الاسم الكامل لصاحب المشروع: _____
رقم الهاتف: _____
البريد الإلكتروني: _____

يرجى ارفاق صورة عن الهوية الوطنية

يرجى وضع علامة ✓

مساحة (3×3) مع طاولة وكريسيين.

أوافق دفع مبلغ 300 درهم إماراتي للطاولة الواحدة "يرجى العلم أنه سيتم التبرع بمبلغ التأجير كاملاً لصالح مؤسسة خيرية من اختيار مجلس الأمهات".

ملاحظات هامة:

- يجب تقديم طلب موافقة على أنشطة داخل المدرسة لدائرة التعليم والمعرفة ، لذلك يرجى تقديم المستندات المطلوبة في الوقت المحدد.
- ضرورة تجهيز الأكشاك الخاصة بمعارضاتكم يوم الاثنين الموافق 28 نوفمبر 2022 من الساعة 3:00 ظهرًا وحتى الساعة 8:00 مساءً
- يرجى التقيد بقواعد الصحة والسلامة وفقا لسياسة دائرة التعليم والمعرفة ، مدرسة أجيال الدولية – الفلاح ولوائح وزارة الصحة وقواعد الدفاع المدني التي سيتم وضعها على الطاولات المخصصة. أنا _____ ، أقر على علم بالشروط واللوائح المذكورة أعلاه.

التوقيع: _____ التاريخ: _____